
 

ZÁPISNICA 
 

 

zo zasadnutia RADY ŠKOLY 

       Evanjelického gymnázia J.A. Komenského, Škultétyho 10 v Košiciach 

 

Dátum a miesto konania: 9. 10. 2023,  Košice 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny,  

 

Program: 1. Otvorenie. 

     2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za 

                    školský rok 2022/2023. 

     3. Oboznámenie sa s Plánom práce školy na školský rok 2023/2024. 

     4. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

         zabezpečení. 

     5. Návrh kritérií pre prijímacie skúšky na školský rok 2024/2025. 

     6. Rôzne, diskusia. 

     7. Záver.   

 

 

K priebehu zasadnutia: 

 

Ad 1:   

Predsedníčka Rady školy pani Kolárová privítala prítomných členov, oboznámila ich 

s programom zasadnutia a poslúžila modlitbou.  

 

Ad 2:  

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2022/2023 obdržali všetci členovia RŠ vopred emailom k nahliadnutiu. Pán Kobyľan žiadal 

o vysvetlenie, čo znamená pomer čísel s lomítkom pri súťažiach žiakov. Pán riaditeľ prisľúbil, že 

upozorní pani zástupkyňu, že je potrebné to v správe označiť tak, aby to bolo zrozumiteľné. 

 

Ad 3 a 4:  

Pán riaditeľ informoval, že budúci školský rok bude 30-tym riadnym otvoreným školským 

rokom a pripravuje oslavu tohto výročia. 26. septembra 2024 by sa mali konať slávnostné služby 

Božie v Evanjelickom kostole na Mlynskej, ktoré by mala vysielať aj RTVS a 3. októbra 2024 

plánuje uskutočniť samotnú oslavu. 3. februára plánuje pán riaditeľ usporiadať prvý ples 

absolventov. 

 

Čo sa týka personálneho zabezpečenia, obsadenie lektorov sa vyriešilo. Ďalej bude učiť pani 

Nancy Metcalfe a získali sme aj pani Hannah Benka, u ktorej je predpoklad dlhodobého 

pôsobenia na našej škole.  

Pani učiteľka Kocurová má zdravotné problémy a nevieme ako dlho bude trvať jej 

práceneschopnosť. Jej zastupovanie je poriešené zmenou rozvrhu a rozdelením hodín medzi 

ostatných učiteľov matematiky.  

Pani učiteľka Papcunová si zlomila nohu, takže tiež nebude vyučovať najmenej jeden mesiac. 



 

Čo sa týka materiálno technického zabezpečenia, bola dokončená a slávnostne otvorená 

multimediálna učebňa, ktorá nás stála okolo 90000,- €. Prítomným členom sa nová učebňa veľmi 

páčila a pripomienkovali, že prostredie evokuje žiakov k slušnému správaniu. Pán učiteľ Soós to 

potvrdil a podotkol, že atmosféru disciplíny na hodine dáva aj to, že žiaci sedia samostatne a nie 

v dvojiciach.  

Pán riaditeľ ďalej informoval, že práve v tejto dobe začíname so stavbou altánku na pôde školy. 

Zatiaľ sa bude realizovať len jeden a podľa toho ako sa osvedčí jeho fungovanie, budeme 

realizovať ďalší.  

Je predbežne dohodnuté s riaditeľom Magistrátu mesta Košice pánom Čopom, že v najbližšej 

dobe pôjde pán riaditeľ na jednanie s Mestom Košice o predĺženie nájomnej zmluvy. Chceli by 

sme predĺžiť zmluvu  o 20 rokov.  

Cez letné prázdniny sme vymieňali teplovodné rozvody v šatniach a smerom do telocvične. Išlo 

o havarijný stav. Pred koncom minulej sezóny nám popraskali rozvody a bolo potrebné to urobiť 

pred nasledujúcou vykurovacou sezónou. 

Na začiatku školského roka sme zrenovovali šatňové skrinky.  

V jarnom období sme vyrezali jeden invázny strom a ďalšie dva nám ešte treba vyrezať.  

Chceli by sme získať do nájmu budovu výmenníka tepla pri našej škole, ktorú by sme chceli 

prerobiť na knižnicu - študovňu pre študentov, ale aj na organizovanie výstav a rôznych podujatí. 

 

Máme schválený projekt Erazmus+. V tomto školskom roku sa do projektu zapoja aj žiaci nielen 

učitelia. Navštívia Švédsko a Španielsko. Z vybraných žiakov od kvarty po septimu a od prvého 

po štvrtý ročník sa vytvoria dva päťčlenné týmy. 

Pán Kolárovský mal otázku, čo má škola v pláne pre skvalitnenie výučby. Pán riaditeľ 

odpovedal, že sa pripravuje zmena vzdelávacieho programu. Vzdelávací program bol pripravený, 

ale pre jeho náročnosť a tým že kolegovia prišli s novými návrhmi a nápadmi, nebol spustený od 

tohto školského roka. Študentka Semková mala otázku či bude obsahovať aj presun maturity zo 

slovenského jazyka do štvrtého ročníka. Pán riaditeľ informoval, že sú návrhy za aj proti. 

 

Ad 5:  

Pán riaditeľ informoval, že uvažuje doplniť body do kritérií prijímacích skúšok za prospech zo 

základnej školy a to priemer za posledné dva ročníky. Ďalej chce vylúčiť písanie 

psychologického testu na 5-ročnom štúdiu. Psychologický test chce nechať len pre 8-ročné 

štúdium, pretože tu sa nerobia talentové skúšky z jazyka anglického. Za jazyky prideľovať body 

50 namiesto 40. Takisto chce vylúčiť preferenčné body za zriaďovateľa, za náboženskú 

príslušnosť. Pán Havrila a pán Kobyľan pripomienkovali, že toto kritérium bolo stanovené 

zriaďovateľom hlavne na zvýhodnenie detí z protestantských rodín. O tejto otázke sa diskutovalo 

už aj na zasadnutí Rady školy v júni 2023. Po rozsiahlej diskusii bolo prijaté uznesenie. 

 

Ad 6: 

Pán riaditeľ informoval, že bola vydaná nová ročenka školy „Cesta, ktorou sme prešli“. Pán 

Havrila pochválil, že je dobrá a má pekný dizajn. 

Študentka Semková mala otázku či nový vzdelávací program namiesto výučby ruského jazyka 

neuvažuje s výučbou ďalšieho jazyka napr. taliančina alebo španielčina. Pán riaditeľ informoval, 



že je veľmi ťažké zaradiť ďalší vyučovací jazyk do vzdelávacieho programu nakoľko nie sme 

taká veľká škola, aby sa mohli vytvárať počtom adekvátne skupiny s garanciou kvalitnej výučby.  

Najbližšie zasadnutie Rady školy bolo stanovené na 15. januára 2024. 

   

Ad 7:  

Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným za účasť. Modlitbou poslúžil pán 

Havrila. 

 

 

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy konaného dňa 9.10.2023 
 

Rada školy na svojom zasadnutí 

Prerokovala: 

1. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti 

Berie na vedomie: 

1. Plán práce školy na školský rok 2023/2024. 

2. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

         zabezpečení. 

Ukladá: 

1. Zástupcom zriadovateľa prejednať otázku vylúčenia preferenčných bodov za náboženskú 

príslušnosť z kritérií prijímacích skúšok na najbližšom zasadnutí školského výboru VD 

ECAV a informovať o výsledku rozhodnutia zriaďovateľa Radu školy na najbližšom 

zasadnutí. 

 

V Košiciach 9.10.2023 

 

 

 

Zápisnicu overil: Mgr. Ondrej Kolárovský   ........................................ 

                                     overovateľ                podpis 

 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Bc. Iveta Kuchárová             .......................................... 

       zapisovateľka      podpis 


